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z sesji Rady Gminy Mietków

zdnia 3l grudnia 2012 r

scs]ę otwoęyl PŹe*'odiiczący Rady ońiny. Józefzygadlo slolMmi .,olwieram sesię
Rady cminy Mietków..' przr1vitał szystkich zebianycb, ńa podsla$'ic |isty obecności shvierdzil
l]UoM i zpioponowal. żeb' do polządku ob.ad $Tlowadzić 2 punktótv . ''PÓdjęcie UchwaIy w
spń]vje zmiany budżd! gminy na 2012 rck,, i ,'Podjęcie uchwaly w splaBie z]ecenia Komisji
Rewizyjnej Rady ominy Mietków zbadania skalgi Pani Kattrzyny Kampy.Padol na poslępormie
Dyrektoia cinnMjm w Mietkosie.'' Naśępnie plzedskłil porządel obrad pÓ uprowadzeniu

] Podjęcie ucbwa]y w slrał'ie We|oletniej Piognozy !.inansMj gminy Miclków,
2' Podjęcie ucbwaly w splawie budżelu gninyna20]] Iok,
3 Podjęcie uchwa]y w splawie him! bu&elu Gminy ńa 20] 2 rk
4 Podjęcie uchwaly N spra$'ie zlecńia Końisji R$vizyjnej Rady cńiny Mielkół' zbadania

ska€i Pei Kaurfyńy Kmrpy'Padol m postępowaDie DyEklola Ginnajun lv Mietko\ie'
5 Wnioski i interpelacic radntch.

w eiąŹku f 9!rcĘdzeniem znim w poŹądkD obiad, prÓŚzę o pftglosowanie
olosoMlo 12 mdnycb - oddano l2 glosów .'f''
|zeBodniczący świedzil' że pożądek obrad ,!st!l pżyjęty jednogIośnie'

skarbnik Gminy - Recin! ozga pEdśa*'ila projekt uclrlvaly i $ljanrila' że fosla] on
ońówiony na PosiedzcniLl komisji Rady' Naśępnie tuedsBłila uchMlę sk]adu
oŹekająccgo Rlo fu v/240/20l2 rv sprawic opinii o projckcic mhlva]y s sprawie
wieloletniej prcgnofy finmsowei cnin' Miclków ltłd$awionej tTaz 2 plojeken
uchwaly budćtowej na rok 20l]

olosowało 12 radnych oddano 12Blosów,,u,,
l@wodnicfący st}'ieldfi]' że uchrMła zosula podjęta jednos]ośnie'

skarbnik Gńiny Regina ozea pŹed$aqił! lchrvaly skladu ożekającego Rlo we wroclarviu :
I vDj8/20l2 w spBwie opinii o puedlożon)m pżez wójla Gminy prolckcic uchwal'
budfelowej Gńiny Mie&ów na 20] ] rck.

- nr v/2]9/20l2 w sprałie opinii o ńożliMści slinansowania dencyru Gminy Mielkórv
pżedsta!łionego !v pojekcie uchwaly budżetoMj m201j rok.

Nstępnie pŹedsBwi]a plojek uchwaly w spEwie budŹetu gminy na 20l ] ok.

Glosowa]o ]j ndnych oddano L2 glosów..za..' 1 głos 'wslŹ)nujący się'.
Przewodniczący stwiedzil' że uch{Ek zosta]a podjeta $iękgością glosów'

- skebnik Gminy R€gina ozga aproponoqala q!rcwadzenie fńian w budżecie
zsięksfyć plfu dochodów o kwotę 7 930 fł' }' ^'ią2łu z otlzynmą infomacją o
łlsÓkości ś.odkó\' z EzeNy subwencji ogólnej dla gn Mietkórv { krvocie 6 930 zl oBz
zwięksżoną odplahościąza
posilki fe stołówki szkolńej w kwocie l 000 zl' A także dokonać plresunięć w plmie

łydatków !a kwotę 218 ]54 '. na akupy inweśycyjle realizosan€ p@z Zaklad
oospodtrki Konuna]nej w Mietkowio' Następnie pŹedstawila piojekt uchwaly rv splawie
him budżetu gniny na 2012 rok'



,2 -
o]osowalo l] iadnycb - oddano ]3 8]osów.'za',
Pre{odnicuący stwierdzil' ze uchwala zosla|a podjęla jednoglośnie

- Z.ca Przsodniczącego Helena Arrymoł'i.z Pzedsusila skegę Pmi Kalauyńy
Kmpy Padol z]ożoną do Kumtoriun oś\ialy we Wroclawfu o!!z pisno Z kuralorium
pżekmjące skalgę do ofpalŹenia pŹez Radę Gminy Naslępnie puedśawil! prc.jekl
uchaaĘ ]v spnwie zlecenia
Komisji Re}'izyjnej Rady cniny Mielków fbadmia skdgi Pani Kalaż'ny Kanpy.Padol

na PostępÓwmie Dyrektora cinnMjum l' MietkoŃie'

cłosoNa|o l ] radnyclr - oddmo 12 Ełosół' ,,a,,' l glos ''pŹe.ńv.'
lu eNodnic zący stwie rdz il' ż! uchva]a m stala Fodj ata większości ą e lo só*l

- Ędwsd Kssfu - ńdny . prośba do radnych polviatowyclr o ńaprawę dlogi ptzy posesji m
2 i 4 jest tanr dolek kolo Pańi Nlokęyckiej b'|o tojuz zglaszane i nje 7o(ało zobione
oru druEa spiarv sudzienli kanaliracyjne

- ŁąĆZ Ryszrd ndny leż by]o zglaszme . *'Mauio}ie \łle|kin przy wjcżdzic są
niezabezpi ec zone studzienki.
DruEa sprawa Pfu KJól slfurisIarv i Uszula róMież zgl!s,'|i do Powiafu przycięcic galęzi

iesiona' \szyslkie kontry sPadalą na ich dach, ma polożoną nową dachćwka . prośba o

wojcieclr Gruszka . redaktor gazelki .,zaleŃ in|ońeji., podziękowa] 72 łspalcie i
poinformowa]. że Fundacja prc*"dzi zbiólkę na Źecz gafetki i prosi o skladki do
skdbońek' a lakże o pĘe*eywani € iniońacji dÓ umieszczenia *'gaze1ce' Poinfonno]Yal,
że 13 slychiabędzie vosŁ 19 slycaia kesowe ko|ędou2nic. ó slycznia konceń kolęd N
Milinie

- R' Łącz . stwierdzil, że błdfo chM|i się. że jeś rydawane 1o cfłsopismo, ale niekóE
spBwy są pomijane' chcialby aby było mDiesfczane nnbmacje jakie ńó*{ą radni i zpytal
czy jczdi jcst zmicylzony ańykul o pŹcdsiębiorcy cąv są jaheś \plyBf od
.rfedsiębio.có\ bo jeżeli kloś się chce prcfoorvać 1o.o$inień dawać iakieś nodki'

- v' Grus^a odpowiedzial, że infomacje od ddnych jlk najbardzici .icdnakzc nie za]we
mo8ą być m sesji' a jeżeli chodzi o wlly*y od plzedsiębio.cós' lo jrsl dfiałalńość
fuńdacyjna ńie noźeńy przyjńo{ać pieniądfe. pncujemy nad tym aby zmodemizować

- AnnaBńńka iadna lanDa w DonanhŃh pty ff7I po nianie nie świeci
lEnczyk 2l był odbiór i nmra nalrnsiała to
JeŹy Kuriala - Ędny - eńci] się do Pani zuzanny smeEki ladnej powialowej z
p),1miem jatie sąplfuy co do droei ł sltóż]'

- z sńelek! Poi omowal4jest 7!t*'ierdzon} plb naprz'szly mk ze na nakładki o3ólnie
pżyaane jest ok' 12 nrln' z]' i drcga w stóży będfie brańa pod uwagę. gdyż b)']a
fatwieldzom jUż w lyn mku' Brana jcst pod uwagę droga q' stróży' doga ogrodorva i
doga od ManioM do TworyjmoBa' Poza lyn poińi.omoiłala, 'e Zarząd PowhtLl pżią|
bez uvag plan ochrony środowiska. na bicząco v]konywane jeŚ oglawimie bzaków pży
drogach, zapropÓnosala aby Gmina wystąri|a 2 wnioskicn o przejęcie na siebie zinorve
utŹ!troie d.óg,'e qzględu na akupienie plug'' Na stwierdzenie Pana lłanczyka. re droga
w stlóży niala być poszuam. odpoMedział{ że lln gdzie bę&ie sma nał]adka 1o
będfi€ z poszeŹeniem

- lreńeusz slona . ńdny połialo*'y sLwiddzi], że na dogi powialos€ pźefnaczone jest
13'5 mln fl' ale nie ma m dzisiaj po]viedziaDejakie dfugi będą rbione, {'ięĆ ńie bicŹe



odpowiedzialności, j€ż€li nje bęoo. ̂ .o'*i.," * .ou',
(uiara - boję się żeby nie by]o tał jał 2 aulos1mdą - nlm' klón ńbiła miala napńwić
drcgę, skoń.fom 4stala autoŚlrada i fima Śię fwinęla a droga fośała z koleją może być

z' snerka Powiedziala' ż€jeż€li zMąd podpiŚzć Pooanjenie i będąjatieś śrcdki io na
pemo będą rca]ifow@e' w Komisji D!óg będfie opracowmy plfu rea]iu cji d!ó8
E' Kósó żgłoŚił' ż€ pzy drodze z Mietkowa do górki pod Milin bedzo źle zośa|o
zobiole pobocu - ltlm posrTala piakien
wójt poiDJomołal' że in.omacje o lmpach są m bi€żąco pŹeka4"ime do €nergetyki'
N4tępnie f]ożył wsfystkiń *bfuyfu życzenie noworoche
PżeŃodniczący Rady cnńy !óMież z|dży| 4czenia wójto*i' radnyń i so]lyŚom.
pracoMjkom UO ore weystkin abmym.
Na akońcćdie prEkusl komunikaty:
. zproszenie m Bszę i slttkmie o!łatkowe - 5 stycaia 2013 r . od W chlebosz'
. ilfolmcję o dÓpłalach do l@leklońw slonechych'
' aploszenie na spólne kolędoybie w Milinie w dniu 6 styczńia 20l ] l

NaĘp.i€ w eiąfku z *lczeĘeieo teńatów mloąI ssję slowmi 'z@yke sesję Rady

Na8reie sesji RG stanowi załączik do protokofu - pb^a cD.
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